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1.  Kokouksen avaaminen  
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.03. 
 

2.  Kokouksen järjestäytyminen  
 
Puheenjohtajaksi valitaan Ingá Ryhänen 
Sihteeriksi valitaan Maiju Asuja 

 
Läsnäolijat: 
 
Ingá Ryhänen   puheenjohtaja 
Maiju Asuja   sihteeri 
Neea Nenonen 
Åsa Pihlström 
Marianna Juvani 
Veera Niemelä 
Vilhelmiina Kivioja 
Reetta Sihto 
Jenna Ala-Rantala  paikalla kohdat 1-15 
Heini Maula   paikalla kohdat 8-16 
Ella Tapanainen  etänä Zoomin kautta, paikalla kohdat 1-10 
Vilma Romppainen  etänä Zoomin kautta 
Inari Isohanni   etänä Zoomin kautta, paikalla kohdat 1-7 
Säde Lappalainen  etänä Zoomin kautta, paikalla kohdat 7-16 

3.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 
Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 



4.  Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi  
 
Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta. 

 
Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin: Lisätään kohta 7.2 Budjetin 
ylittäminen hallituskaudella 2022. Lisätään kohdan 13.2 esitykseen  “Budjetoidaan 
palvelumaksuun”. 
 

5.  Edellisten kokousten pöytäkirjojen 
tarkastaminen 
 
Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat. 

 
Päätös: Tarkastetaan kahden edellisen kokouksen pöytäkirjat. 

 

6.  Ilmoitusasiat 
 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 
 
Keskustelu: 
7.-11. Työelämäviikko järjestettiin. Osallistujia oli jokaisessa vierailukohteessa noin 20-
30. 
9.11. Sober Furious -bileiden yhteislähtöön osallistui 2 reettoria 
15.11. Järjestettiin Hallitushommia ja haalarimerkkejä -ilta. Tapahtumaan osallistui 
hallituksen lisäksi noi 15 reettoria.  
16.11. Kiitosiltaan osallistui hallituslaisia, tuutoreita ja tapahtumatiimiläisiä 20-30 
reettorin verran.  
17.11. Järjestettiin Reettoreiden kirppistapahtuma, johon osallistui 7 reettorimyyjää ja 
paljon ostajia. 
18.11. Reettoreiden uudet vyöt saapuivat myyntiin. 
18.11. Tapahtumavastaavat kokoustivat Mustahaalarisitseistä TiTen ja TamArkin kanssa. 
20.-21.11. Ingá ja Mari edustivat Media ry:n 51v-vuosijuhlilla ja silliksellä. 
21.11. Neuleillassa oli 3 reettoria. 
22.11. Syksyn Rehti tuli painosta. 



22.11. Järjestettiin yhdistyksen syyskokous. Paikalla oli parhaimmillaan 44 osallistujaa ja 
etänä 14. Kauden 2023 puheenjohtajaksi valittiin Vilhelmiina Kivioja. Hallitukseen 
valittiin Reetta Sihto, Åsa Pihlström, Marimilla Hietava, Marilla Timonen, Emilia 
Hautamäki, Säde Lappalainen, Rosa Myllysilta, Lilja Paakkanen, Verna Vihervuori ja 
Fanni Silven. Rehtin päätoimittajiksi valittiin Jesse Sironen ja Tuomas Massa. 
Vuosijuhlatoimihenkilöiksi valittiin Veera Känsälä ja Emma Salli. 
23.11. Yrityssuhdevastaavat ja koulutuspoliittinen vastaava olivat Männikkömetsän 
viimeisessä tapaamisessa. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

7.  Talousasiat 
   

Tilillä nyt: 12 437€ 
Käteiskassassa nyt: 841,40€ 
 

7.1 Hallitusmökkiin budjetointi 
 

Esitys: Budjetoidaan jäljellä oleva hallitustoimijoiden virkistysbudjetti eli 55 euroa 
joulukuun hallitusmökkiin. Käytetään virkistysbudjetti mökille ostettaviin 
ruokatarpeisiin. 

 
 Päätös: Budjetoidaan 55€ hallitusmökkiin. 

 

7.2 Budjetin ylittäminen hallituskaudella 2022 
 

Esitys: Tuodaan hallitukselle tiedoksi tapahtuneita budjettien ylityksiä. 
 
Keskustelu: Budjetoimista ja koko toimintaa helpottaa, kun hallituksen kokouksiin 
tuodaan valmiiksi mietittyjä ehdotuksia esimerkiksi tapahtumien budjeteista. Tällöin 
mietitään jo ennakoidusti, mitä tapahtumiin ostetaan ja paljonko ostokset maksavat. Näin 
vältytään myös lisäbudjetoinnilta. 

 
 Hallituksen kokouseväiden budjetti on ylittynyt syyskokoukseen ostettujen eväiden takia. 
 



 Lisäksi joidenkin tapahtumien budjetteja on ylitetty. 
 

Päätös: Esityksen mukaan 
 

8.  Koulutus- ja sosiaalipolitiikka 
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja 
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla. 
 
Keskustelu: Reettorikahvit järjestetään ma 28.11. klo 13.  
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

8.1 Häirintätilanteiden ohjeistus 
 

Esitys: Sopo, pj ja tapahtumavastaavat ovat pohtineet Reettorit ry:n häirintätilanteisiin 
liittyvää ohjeistusta. Alustavaa kirjallista ohjetta on laadittu niin häirintäyhdyshenkilölle, 
kuin tapahtumiin osallistuville. Käydään läpi jo aikaansaatuja ohjeistuksia ja mietitään, 
miten niitä voisi parantaa. Tavoitteena ei ole saattaa työtä loppuun tämän hallituskauden 
aikana, vaan luoda pohja seuraavalle hallitukselle. 

 
 Päätös: Esityksen mukaan 
 

9. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö 
 

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja 
yrityssuhdevastaavien johdolla. 

 
Keskustelu: Yrityssuhdevastaavat ja koulutuspoliittinen vastaava olivat Männikkömetsän 
viimeisessä tapaamisessa. Hankkeessa on ollut mukana 17 järjestöä ja vetäjien mukaan 
työelämäyhteistyö ja yrityssuhdevastaavien toiminta on kuulemma parhaimmistoa. 
 
Mentorointiohjelman välitapaamisen ajankohta on vielä harkinnassa. Tapaaminen tulee 
nopeasti vuoden alussa, joten suunnittelu on tarpeellista. 

 



Päätös: Esityksen mukaan 

9.1 Työelämäviikon palaute 
 
 Esitys: Käydään läpi työelämäviikon palaute 
 

Keskustelu: Vastauksia tuli 15. Tiedonsaanti ja ilmoittautuminen koettiin toimiviksi. 
Tieto siitä, että fuksitkin ovat tervetulleita työelämäviikolle ei ollut tavoittanut kaikkia 
fukseja. Jatkossa voi vielä pohtia Helsingin ja Tampereen suhdetta vierailukohteissa ja 
päivissä. Tapahtuma oli kuitenkin kokonaisuudessaan onnistunut. 

 
 Päätös: Esityksen mukaan 

 

10. Tapahtumat  
 
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. 
  
Keskustelu: Kirppistapahtuma oli onnistunut ja kävijöitä oli kymmeniä. Tänään 23.11. 
pidettiin ensimmäinen tapaaminen mustavalko-tapahtuman tiimoilta. Pohdinnassa oli 
jonkinlainen rastikierros Bommarissa. Haasteita tapahtumalle tuo hallituskauden 
vaihtuminen, mutta ainakin pyörät on laitettu pyörimään. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

10.1 Sitsit tammikuussa 
 
Esitys: Skilta ei lähtenyt mukaan yhteissitseihin tammikuussa. Keskustellaan, halutaanko 
silti järjestää hallituksen 2022 porukalla sitsit heti vuoden alkuun. Muutoin ensimmäiset 
sitsit, jotka seuraavan vuoden tapahtumavastaavat järjestävät, järjestyvät todennäköisesti 
tammikuun loppuun tai helmikuun alkuun. 
 
Keskustelu: Hallituksella ei ole rahkeita järjestää sitsejä yksin heti vuoden alussa. 
 
Päätös: Ei järjestetä sitsejä tammikuussa. 
 



10.2 Pikkujoulujen lisäbudjetti 
 
Esitys: Tapahtumavastaavat ovat selvittäneet riisipuuron, joulutorttujen sekä muiden 
pikkujoulutarpeiden hintoja. Joulutortut maksaisivat noin 100€ ja riisipuuro 150€. Kun 
tähän lisätään esim. Kattausvälineet sekä koristeet, nousee hinta jo aikaisemmin 
budjetoidun 300€ yli. Budjetoidaan lisää rahaa pikkujoulujen järjestämiseen. 
 
Keskustelu: Tällä hetkellä laskelmien mukaan tarjoiluihin menisi 435€ eikä tähän ole 
laskettu alkumaljaa tai boolia. 
 
Päätös: Lisäbudjetoidaan 350€ pikkujouluihin. 

 

10.3 Pikkulaskiaisen ainejärjestölipunmyynti 
Esitys: Pikkulaskiainen 2023 järjestetään 16.2.2023. Ainejärjestölipunmyynti, joka ei ole 
nopeuskilpailu, on auki 27.11. asti. Liput maksavat 30,50€ tai 27,50€  ja aj-
lipunmyynnistä minimitilausmäärä on 25. Toimituskulut alle 50kpl lippuihin 7,90€. 
Keskustellaan, onko kiinnostusta ostaa jäsenistölle lippuja Pikkulaskiaiseen. 
Budjetoidaan tarvittaessa lippujen ostoon.  
 
Keskustelu: Viime vuonna lippuja ostettiin 30 kpl ja kaikki saatiin myytyä vaivattomasti. 
Lippuhakemukseen laitetaan kolme jatkopaikkaa. Valitaan jatkopaikoiksi Apollo, 
Dynamo ja Utopia. 
 
Päätös: Budjetoidaan 840€. 

 

11. Tuutorointi 
 

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla. 
 
Keskustelu: Vuoden fukseille pitää ostaa palkintoja. Ostetaan ne pikkujoulubudjetista. 
Tuutorit pitävät vielä yhteisen pikkujouluillan. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 



12. Viestintä 
 

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

13.  Rehti-lehti 
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioista päätoimittajien johdolla. 
 
Keskustelu: Rehti on valmis ja tullut painosta. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

13.1 Budjetointi Rehti-lehteen 
 

Esitys: Päätoimittajat ovat pyytäneet Keuruun Laatupainolta tarjouksen syksyn lehdestä. 
Fyysisiä lehtiä tilataan 70 kpl joiden hinnaksi saatiin 155 euroa + alv 24% (hinta 
verollisena 192,20 euroa). Lehden hinnan lisäksi tulee rahdin hinta, jonka tarkkaa 
summaa emme ole saaneet. Keväällä rahti maksoi 22 euroa. Päätoimittajat ehdottavat, 
että budjetoidaan syksyn lehden painoon 230 euroa siltä varalta jos rahdin hinta on 
noussut inflaation tai muun syyn myötä. 
 
Keskustelu: Budjetointi on tehty jo aiemmin. 
 
Päätös: Ei budjetoida enää Rehti-lehteen. 
 

13.2 Rehti-lehden taittajan palkanmaksu 
 

Esitys: Päätoimittajat ehdottavat, että taittajan palkanmaksusta päätettäisiin. Taittajalle on 
ehdotettu palkanmaksua kevytyrittäjä tilin (ukko.fi) kautta ja olemme tarjonneet, että 
Reettorit ry maksaa palvelun veloittaman palvelumaksun (5%). Budjetoidaan 
palkanmaksuun. 
 



Päätös: Maksetaan taittajalle 160€ ukko.fi -palvelun kautta, jolloin Reettorit maksaa 
myös ukko.fi -palvelun palvelumaksun. Koska painokustannukset ovat olleet budjetoitua 
350€ alhaisemmat, voidaan taittajan palvelumaksu maksaa tästä budjetista, eikä taittajan 
budjetista. 
 

13.3 Kevään Rehtin budjetin ylittyminen 
Esitys: Huomasimme, että kevään budjetti oli ylittynyt. Keväällä saamassamme 
tarjouksessa ei oltu eritelty toimitusta, jonka luulimme kuuluvan saamaamme hintaan. 
Laskuja ja esityslistoja tarkastellessamme huomasimme budjetin ylittyneen 12,04 euroa.  

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

14. KV-asiat 
 
 Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista. 
 
 Keskustelu: Nita Koivisto on ilmoitettu ensi kevään kv-tuutoriksi. 
 

Päätös: Esityksen mukaan 
 

15. META 
 

Järjestetään lisäkokous, jossa päätetään K.U.M.I.A.N.K.K.A. -tunnustusten saajat. 
Kokous pidetään ma 28.11. klo 21. 
Vaihtomökille on tarjottu kahta autoa lainaan. Mennään yhdellä autolla, johon tulee Ingá, 
Neea, Maiju ja Mari. He käyvät myös kaupassa. 
Jenna teki kaikille neon-scrunchiet kolmioille. 
Uuden ja vanhan hallituksen vaihtomökki pidetään alustavasti 7.-8.1. 

 

  



16. Kokouksen päättäminen 
 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.05 
 
 
 

Pöytäkirja hyväksytty 
7.12.2022 
Tampere 

 
 
 
 
 
 
 Ingá Ryhänen      Maiju Asuja 

Puheenjohtaja      Sihteeri 
 
 


